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Kynžvart Golf Club is on the Czech-Bavarian border, in a region devoted to harmony, peace and relaxation. The club’s history 
began in 2004 when the club was offi cially founded and began the construction of the course. The golf course is 
situated in the beautiful setting of a historic Castle Park, in the English style, with the backdrop of a classical 1800’s 
chateau.The18-hole golf resort was designed by the famous designer Christoph Stadler, who used the layout of the 
castle park, the surrounding countryside and the combination of traditional and modern elements to create a diverse 
and colorful playground. The course is among the most beautiful and hardest in the Czech Republic. The variety of tees 
satisfy both demanding professionals, amateur golf players, and recreational players.
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Le club de golf Kynzvart est sur la frontière tchèque-bavaroise, une région vouée à l’harmonie, la paix et la 
relaxation.  L’historique du club a commencé en 2004 lorsqu’il a été fondé et que la construction du terrain a 
commencé.  Le terrain de golf se trouve dans le beau paramètre historique du ‘Castle Park’, de style anglais, avec 
une toile de fond d’un château classique des années 1800.  Le club de golf de 18 trou a été conçu par le 
dessinateur renommé Christoph Stadler, qui a utilisé la disposition du ‘Castle Park’, la campagne environnante et 
un mélange d’éléments traditionnels et modernes pour créer un terrain de jeu diversifié et coloré.  Le parcours est 
parmi les plus beaux et les plus difficiles de la République tchèque.  La diversité d’espèces d’arbres satisfait les 
professionnels exigeants, les joueurs de golf amateurs et les joueurs récréatifs.  



Trous

1 315 315 284 284 249

2 329 329 304 285 270

3 515 500 469 445 425

4 344 329 314 284 264

5 404 395 375 335 315

6 209 194 185 169 149

7 502 480 460 420 399

8 129 129 119 109 99

9 359 359 344 299 283

3106 3030 2854 2630 2453Aller

10 200 185 169 154 139

11 394 394 379 334 319

12 553 538 509 475 452

13 424 405 387 339 321

14 294 284 270 245 230

15 524 472 441 396 376

16 429 414 394 351 334

17 125 125 115 110 100

18 449 435 355 339 309

3392 3252 3019 2743 2580Retour

6498 6282 5873 5373 5033

Emplacement du drapeau
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